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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hasznos-e Magyarországnak egy 18 %-os hozzáadott 
értékű iparág fejlesztése? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 
A Párbeszéd régóta tiltakozik a környezetpusztító, Magyarország számára vállalhatatlanul energia- 
és vízigényes, csak külföldi vendégmunkával megvalósítható akkumulátor-gyártás felduzzasztása 
ellen, amely csak egyes távol-keleti és német nagyvállalatok profitját növeli, de a jelen és jövő 
magyar társadalma számára súlyos veszteséggel jár. Azt, hogy akkumulátorgyárak erőltetett 
hazánkba telepítése minden szempontból elhibázott stratégia, már nem csak az ellenzéki pártok, a 
tiltakozó helyi lakosság és a szakmai szervezetek állítják. Nemrég Matolcsy György jegybankelnök 
a parlamentben egyenesen úgy fogalmazott, hogy a magyarországi akkumulátor-termelés gazdasági 
szempontból csapdaként működik. "Jó a fejlett technológia behozatala... jó, ha új modern 
technológiát hoz be, na, de ha ezt nem teszi, és alacsony a hozzáadott értéke, például 18% az 
akkumulátor ágazatban, akkor ez csapdaként működik" – fogalmazott Matolcsy György.
 
Gazdaságfejlesztési miniszterként kérem, hogy válaszoljon a kérdéseimre.
 
Mit szól ahhoz, hogy a kormány fő iparfejlesztési stratégiája, a százmilliárdokkal támogatott 
akkumulátor-gyártás mindössze 18 % hozzáadott értéket állít elő?
 
Hasznos-e Magyarországnak egy 18 %-os hozzáadott értékű iparág fejlesztése?
 
Miért nem a magas hozzáadott értékű iparágakat fejleszti a kormány?


